
Udtalelse vedr. valg til skolebestyrelse: 
Vi kunne ønske os at der blev et samarbejde mellem alle folkeskolerne og CPH West, så det ikke bli-
ver ”først til mølle” 
I forhold til et samarbejde med det lokale erhvervsliv kunne vi ønske os et samarbejde med er-
hvervschefen, med at kortlægge om der er nogle virksomheder der kunne være interesseret i at del-
tage i bestyrelsesarbejdet. Selv ser vi en større gevinst i at vi samarbejder omkring en praktisk opga-
ve som eleverne kan tilgå som en del af den understøttende undervisning. 
Vi ved at der på landsplan er en debat omkring diæter for bestyrelsesarbejdet. Hvis skolebestyrel-
sens medlemmer skal have diæter, ønsker vi at også elevrepræsentanternen får det samme som de 
øvrige medlemmer. 


